
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Extra vragen INSPRAAK.nu –  Raad voor maatschappelijk welzijn - donderdag 6 juli 2023 

INSPRAAK.nu OOSTROZEBEKE.nu Onderwerp 

Annelies Carine Geldhof 

Opvolging juridische problemen wzc 
 

- Stand van zaken juridisch dossier wzc? 
- Stand van zaken dagelijkse werking wzc?  

 



 

Extra vragen INSPRAAK.nu – Gemeenteraad - donderdag 6 juli 2023 

INSPRAAK.nu OOSTROZEBEKE.nu Onderwerp 

Marleen Carine Geldhof 

PFAS in Oostrozebeke 

- Wat heeft het PFAS-onderzoek in Oostrozebeke opgeleverd?  
Grond site vroegere Seyntex, Carwash of andere?  
 

- Ik vond geen sites terug op de website van de overheid: https://www.vlaanderen.be/pfas-
vervuiling/maatregelen-per-gemeente 
 

- https://www.dov.vlaanderen.be/portaal/?module=pfasverkenner 
PFAS-verkenner fungeert als het centraal platform waarop alle datastromen in de verschillende 
milieu-compartimenten gericht worden. 
 

Een traject is lopende om data systematisch te ontsluiten naarmate resultaten beschikbaar en gevalideerd 
zijn. Op dit ogenblik is dit nog in opbouw waardoor er geen volledigheid geboden kan worden.  
Het niet aanwezig zijn van informatie in de PFAS-verkenner mag dus niet leiden tot de conclusie dat er 
geen verontreiniging aanwezig is. 
In het bijzonder willen we erop wijzen dat de kaart met de zones waarin no regret maatregelen gelden op 
elk moment de actuele situatie weergeeft waar vanuit het Agentschap Zorg en Gezondheid reeds het advies 
is geformuleerd aan de gemeentebesturen om gepaste maatregelen te treffen. 
De kaart wordt opgebouwd naarmate de inventarisatie van de sites met risico vordert wat in een eerste stap 
leidt tot preventief instellen van zones. In een volgende stap worden op basis van de resultaten van 
bodemonderzoeken zones bevestigd, uitgebreid of geschrapt en worden maatregelen op maat van de sites 
geformuleerd. Via een link in de kaart kan de inhoud van deze maatregelen geconsulteerd worden. 
 

https://www.vlaanderen.be/pfas-vervuiling/maatregelen-per-gemeente
https://www.vlaanderen.be/pfas-vervuiling/maatregelen-per-gemeente
https://www.dov.vlaanderen.be/portaal/?module=pfasverkenner


 

Marleen Luc Derudder  

Wat met de POLITIEZONE MIDOW als Meulebeke fusioneert met Tielt?  

Op 28 juni vernamen we via de pers dat Tielt en Meulebeke principieel akkoord gaan om te fusioneren. 
https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2023/06/28/tielt-en-meulebeke-principieel-akkoord-over-fusie/ 
 
Uiteraard werd dit punt ook voorzichtig aangehaald in de Politieraad. En … uiteraard moeten de andere 
leden van de MIDOW dit vertrek van Meulebeke en de bijhorende voorwaarden wel nog goedkeuren. 
 
Vragen: 
 

- Welke financiële impact heeft dit voor de resterende gemeenten, en in het bijzonder voor 
Oostrozebeke?  

- Er wordt voorzichtig door de korpschef Ruben Depaepe afgetast in welke mate een fusie met de 
politiezone RIHO (Roeselare, Izegem en Hooglede) mogelijk is. Welke andere alternatieven zijn er 
nog? (MIRA: Anzegem, Avelgem, Spiere, Waregem en Zwevegem // GAVERS: Harelbeke en Deerlijk 
of TIELT?)  

 
Gefundeerde discussie: 
 

- Wie beslist uiteindelijk over een dergelijke fusie: het politie-college, bestaande uit de 
burgemeesters en korpschef? Komt het dossier ter stemming voor in de gemeenteraad? 

- Hoe staat het CBS tegenover een fusie tussen 2 politiezones, bijv. IDOW en RIHO? Of welke 
fusiemogelijkheden zien jullie? 

- Wat zouden de argumenten PRO en CONTRA kunnen zijn voor een dergelijke fusie?  
- Wordt de samenwerking (lees: fusies) ook (gelijktijdig) doorgetrokken voor andere dossiers, bijv. 

hulpverleningszones, … 

https://www.vrt.be/vrtnws/nl/2023/06/28/tielt-en-meulebeke-principieel-akkoord-over-fusie/


 

Koen VDB 
Jonas Van 

D'huynslager 

Veilige oversteek voor voetgangers 

Vraag van ongeruste (groot-)ouders 
 
Bushalte Wielsbekestraat - Gaverwijk: kan daar een zebrapad worden aangebracht? Of een veiliger ingreep 
worden voorzien? 
 

Wim 
Jonas Van 

D'huynslager 

Wegmarkering Veldstraat 

Reeds meerdere keren gevraagd: wanneer worden de zebrapaden aangebracht in de Veldstraat-
Rozenbergstraat? Is er al een datum? Veiligheid voorop graag en zeker vóór 1 september! 

Koen VDB Luc Derudder 

RUP - Kernversterking - BOUWcode 

- Hoeveel bezwaren werden er ingediend na de laatste voorstelling van het RUP-BOUWCODE? 
- Wat is de volgende stap? 

 

 

 



 

 

Davy 
In gesloten zitting 

Luc Derudder  

Onaangenaam voorval op 16 juni in de school, Stationsstraat 

- Kan je een beknopte uitleg geven over deze gebeurtenis en de ondernomen acties? 

Marleen 
In gesloten zitting 

Luc Derudder 

Gebouw Meulebekesteenweg 

- Welke afspraken werden ondertussen gemaakt met de eigenaar van het gebouw dat al zo’n 30 jaar 
onafgewerkt is. Stand van zaken graag: welke bouw (renovatie) voorschriften? Andere? 


